

سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

	البيانات باللغة الإنجليزية	البيانات باللغة العربية	
Personal Information	Name: Amani lutf AL-Hammami Academic Degree: Master Specialty: Histology & Physiology Faculty: Sana'a University faculty of Science Department: Biology E-mail: amanilutf2014@gmial.com	الاسم: اماني لطف عبدالله الحمامي الدرجة العلمية: ماجستير الدرجة العلمية: ماجستير التخصص الدقيق: فيسولوجي وانسجه الكلية:جامعه صنعاء كلية العلوم القسم العلمي: بيولوجي القسم العلمي: بيولوجي الايميل: amanilutf2014@gmial .com	المعلومات الشخصية
Personal Summary	I graduated in Master from Sana'a University faculty of Science (Division of Biology /Histology & Physiology) (2017) estimation (92%). I worked at Sana'a University as a teaching assistant for 7 years	ماجستير للفيسولوجي والانسجه بجامعه صنعاء قسم البيولوجي ٢٠١٧ بدرجه امتياز ٩٢% و عملت بجامعه صنعاء كمعيده لمده ٧ سنوات	نبذة تعريفية
Education	School of Education: Secondary School at Al-Shaima School 2001/2002 I graduated from the College of Science at Sana'a University (Biology/Zoology Department 2008) I obtained a pre-master's degree, very good (88%) I obtained a master's degree from the College of Science at Sana'a University (Department of Biology/Histology and Physiology). 2017 with an estimate of 92%	مدرسة التعليم :المدرسة الثانوية في مدرسة الشيماء2001/2002 تخرجت من كلية العلوم بجامعة صنعاء (قسم الأحياء / علم الحيوان 2008) حصلت على درجة تمهيدي ماجستير جيد جداً (88 ٪) حصلت على الماجستير من كلية العلوم بجامعة صنعاء (قسم الأحياء / علم الأنسجة و علم وظائف الأعضاء 2017 بتقدير 92 %	التعليم



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

Personal Skills	Ability to use Computer. Good user of internet.	القدرة على استخدام الكمبيوتر مستخدم جيد للإنترنت	المهارات الشخصية
Professional Experiences:	 Yemen University as teacher of parasitology. Sana'a University faculty of Science as teacher of Biology, Anatomy, physiology, Histopathology and Histology. AL Razi University as teacher of Biology and Histology. Azal University as teacher of Anatomy and physiology. Al Jazeera University as teacher of Biology and Histology. AI-Hikma University as teacher of Anatomy, physiology and Histology. Yemen & Gulf University as teacher of Anatomy and physiology. Ibn Alnafis University as teacher of Histology. AL-Saeeda University as teacher of Histology, physiology and Biology September UMAS as teacher of physiology Sabaa University as teacher of physiology 	 ا. جامعة اليمن كمدرس الطفيليات. التشريح، وعلم وظائف الأعضاء، وعلم أمراض الانسجة وعلم الأنسجة. ٣. جامعة الرازي أستاذاً في علم الأحياء والانسجه. ٤. جامعة آزال أستاذاً في علم الأحياء والانسجه. ٥. جامعة الجزيرة أستاذاً في علم الأحياء والانسجة. ٦. جامعة الحكمة كمدرس في علم التشريح وعلم وظائف الأعضاء والأنسجة. ٧. جامعة اليمن و الخليج كمدرس في علم التشريح والفيسولوجي المعة ابن النفيس كمدرس في علم الانسجه والبيولوجي و أعمل في جامعة السعيده كمدرس في علم الانسجه والبيولوجي و الفيسولوجي علم الانسجة والبيولوجي علم ألفيسولوجي ١٠. جامعة 12 سبتمبر كمدرس في علم الفيسولوجي مثبته تثبيت رسمي) ١١. جامعه سبأ كمدرس في علم الفيسولوجي 	الخبرات المهنية والاكاديمية
Projects	A research study was published in the Chinese-Singaporean Medical Journal affiliated with the Dutch Al-Safir Publishing Company, entitled: The Therapeutic Effect of <i>Costus Speciosus</i> Extract on Atherogenic Induced Rabbits	نشر بحث في المجله الطبيه الصينيه السنغافوريه التابعه لنشر الهولندي السفير بعنوان: The Therapeutic Effect of Costus Speciosus Extract on Atherogenic Induced Rabbits	المشاريع المنجزة



سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية 21 جامعة

21 September UMAS

Professional Affiliations			الانتماءات المهنية
Training Courses	Training courses on developing and distributing academic vocabulary First aid training courses	دورات تدريبيه حول وضع وتوزيع المفردات الدراسيه دورات تدريبيه لاسعافات الاوليه	الدورات التدريبية
Scientific Activities and Conferences	Consultative meetings for faculty members at multiple universities	لقاءات تشاوریه لاعضاء هیئه التدریس بجامعات متعدده	الانشطة ومؤتمرات العلمية
Publications	Journal of Integrative Medicine Title of research : The Therapeutic Effect of <i>Costus Speciosus</i> Extract on Atherogenic Induced Rabbits	نشر بحث في المجله الطبيه الصينيه السنغافوريه التابعه لنشر الهولندي السفير بعنوان: The Therapeutic Effect of <i>Costus Speciosus</i> Extract on Atherogenic Induced Rabbits	الأبحاث المنشورة

مرفقات مهمة:

- الصورة الشخصية لعضو هيئة التدريس.
 - مرفق السيرة الذاتية (CV.pdf).